
  

 

 

Schriftelijke vragen Statenfracties PvdA en GroenLinks Noord-Brabant 

 

Betreft: BZV Brabantse zorgvuldigheidscore veehouderij 

 

’s-Hertogenbosch, 4 december 2015 

 

Geacht college, 

 

Op vrijdag 4 december jl. tijdens een themabijeenkomst over de BZV Brabantse zorgvuldigheidscore 

veehouderij bleek dat de provincie geen volledig zicht heeft op uitbreidingen van bedrijven in de provincie, 

waarbij vanuit onze regelgeving gescoord moest worden op de maatlat BZV.  

De provincie kan nu - zo werd gesteld - niet monitoren, omdat niet alle gemeenten in staat zijn of niet 

bereid zijn hun gegevens op de website te plaatsen. Ze hebben simpelweg geen toegangscode 

aangevraagd. 

Het baart de PvdA en GroenLinks zorgen dat dit zou kunnen betekenen dat er uitbreidingen van 

veehouderijen zijn of worden toegelaten die niet aan onze eisen BZV voldoen. 

 

De PvdA en GroenLinks hebben hierover de volgende vragen 

 

1. Welke gemeenten plaatsen hun informatie niet op de website c.q. hebben geen code aangevraagd?  

 

2. Ziet u mogelijkheden alle gemeenten te verplichten? Zo ja, bent u dan bereid hen daartoe in staat 

te stellen (bij niet kunnen) of te verplichten (niet willen)? Zo ja, kunt u ook aangeven binnen welke 

termijn gemeenten dit gedaan moeten hebben? 

 

3. Deelt u de zorgen dat hierdoor mogelijk uitbreidingen van bedrijven zijn goedgekeurd in 2014 en 

2015 die niet aan de BZV voldoen? Zo nee, hebt u dan op andere wijze informatie die onze zorg 

weg zou kunnen nemen. Zo ja, hoe gaat u dit voorkomen? Dat laatste is in het bijzonder van belang 

als u n.a.v. vraag 2 hebt moeten beantwoorden dat verplichte inzage bij gemeenten niet geëist kan 

worden.  

 

 

In afwachting van uw antwoord, 

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

PvdA     GroenLinks 

 

 

 

Antoinette Knoet-Michels  Hagar Roijackers 


